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WDT-I.0003.63.2019 

 

  

     Pan  

  Patryk Kaźmierczak 

       Wiceprzewodniczący  

       Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

       Pan  

       Jarosław Kopeć 

       Radny  

Rady Miejskiej Inowrocławia 

      

Odpowiadając na interpelację z 19 listopada br., w sprawie poprawy bezpieczeństwa 

na przejściach dla pieszych, poprzez zastosowanie czerwonego kontrastu pomiędzy białymi 

liniami wyznaczającymi przejście dla pieszych w pobliżu placówek oświatowych na terenie 

Inowrocławia informuję, że Miasto Inowrocław na drogach kategorii gminnej będących  

w zarządzie Prezydenta Miasta zastosowało wskazane rozwiązania w pobliżu większości 

szkół podstawowych.  

Działania polegające na poprawie bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu 

drogowego, w tym dzieci i młodzieży, realizowane będą sukcesywnie, w miarę posiadanych 

środków finansowych.  

Dodatkowo informuję, że Panów wniosek został przekazany  

Staroście Inowrocławskiemu, w celu rozpatrzenia w zakresie dotyczącym dróg kategorii 

powiatowej. 

 

                                                                                z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

            Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

 

           Ewa Witkowska 
 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia, 

2. Wydział Organizacyjny i Informatyki, 

3. a/a. 


